

Title (en)

FOLDING LEG BRACKET.

Title (de)

HALTERUNG FÜR KLAPPBARES BEIN.

Title (fr)

PATTE DE FIXATION POUR PIED REPLIABLE.

Publication

**EP 0130200 A1 19850109 (EN)**

Application

**EP 84900265 A 19831229**

Priority

AU 746182 A 19821224

Abstract (en)

[origin: WO8402454A1] A bracket for a folding table-leg, the table leg (15) being pivotally mounted on the bracket (10) for movement from a folded position flat against the underside of the table, to a locked position extending generally downwardly from the underside of the table, the bracket comprising means (11) for fixing to the underside of the table, means (12, 13, 17, 18) to allow pivotal movement of the leg between the folded and locked positions, and means (14) to lock the leg in the extended position on axial movement of the leg into the bracket.

Abstract (fr)

Patte de fixation pour un pied de table pliable, le pied de table (15) étant monté en pivot sur la patte de fixation (10) afin de se déplacer à partir d'une position repliée à plat contre le dessous de la table jusqu'à une position verrouillée s'étendant généralement vers le bas à partir du dessous de la table; la patte de fixation comporte un mécanisme (11) de fixation au-dessous de la table, des mécanismes (12, 13, 17, 18) permettant un mouvement pivotant du pied entre les positions repliée et verrouillée, ainsi qu'un mécanisme (14) de verrouillage du pied en position étendue par un mouvement axial du pied dans la patte de fixation.

IPC 1-7

**A47B 3/08; F16C 11/10**

IPC 8 full level

**A47B 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 3/08** (2013.01); **A47B 2003/0821** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8402454 A1 19840705**; EP 0130200 A1 19850109

DOCDB simple family (application)

**AU 8300199 W 19831229**; EP 84900265 A 19831229